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TIME KOMMUNE 

Lye skule 31.03.2022 

 Dato:29/03/22 

 

    

 

Til 

Tina Braut   1.trinn 

Gunn Karin Bertelsen  2.trinn  

Gunn Helen Svalestad 3.trinn 

Christine Furenes  4.trinn  

Linn Kristin Bore  5.trinn  

Rune Molund   6.trinn ikke tilstede 

Tone C. Sikveland  7.trinn 

Sigrid Kjetland  rektor 

 

 

 

 

 

 

Referat FAU-møte tirsdag 29.mars kl.19.00-20.00 på Lye skole 

 

 

 

 

Sak 1 Brønnøysund 

 Stiftelses dokument er ferdig skrevet og signeres av alle. Gunn Helen sender det og 

legger med vedtekter. 

 

 

 

 

 

Sak 2 Sigrid informerer: 

 Neste skoleår; 4 klasser på 1.trinn hvor en klasse er bokmålsklasse. Prioriterer små 

grupper i 1 klasse, ser at det er en bra ordning. 

Noen lærerbytte vil det bli, kabalen skal gå opp. Kan være greit for både lærer og elev. 

 Det trengs nye FAU representanter for neste år på 3. og 5.trinn. Sjekk med andre 

foreldre på trinnet. Det er en fordel om man kjenner til noen man tror kan passe inn. 

Dersom vi ikke finner ny representant for trinnet tas dette opp på første foreldremøte 

på høsten. 

 Håndballen har penger etter diskoteket de ønsker overføre til FAU. Avvent til vi har 

fått org.nr og får opprettet en konto med VIPPS. Kan det være noe som kan 

overrekkes på sommeravslutningen? 

 Kvalitetsmelding Lye Skule; skolebasert vurdering – endring for å øke elevene sine 

mål - ha mer fokus på elev-stemmen. Lye ligger likt som andre skoler på resultat 

nasjonale prøver.  
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 Økonomi – bruker mer penger enn vi har, barn med spesielle behov. Fokus er for 

barnas beste – så kommer økonomien etter. Dette gjør at andre ting kan bli 

nedprioritert som f.eks ny basketball kurv i skolegården. 

 Målet er å få behovet for spes.ped mindre – forsøke se behovet tidligere og komme i 

gang tidligere. 

 Kurs og tilbud for elevene er mest prioritert på de minste trinnene. En tanke er at alle 

elvene skal være med på lesekurs, uansett alder og hvor god kompetansen er. 

 

 

 

 

Sak 3 Skoleavslutning 

 Torsdag 9.juni 18.00-19.30 

 FAU ønsker loddsalg, alle prøver å skaffe gevinster – kommunikasjon rundt dette på 

messenger gruppa. 

 

 

Sak 4 Ballbinge 

 Sigrid purrer opp kommunen og idr.laget 

 

 

 

 

Neste møte: tirsdag 7.juni 2022 

 

 

 

-referent-  

Tone Sikveland 


